
ACTA	REUNIÓ	CONSELL	GESTOR	DEL	CASAL	DE	LA	GENT	GRAN	DE	GIRONELLA	celebrada	el	

dia	18	d’abril	de	2016	a	les	17.00h.	

ASSISTENTS:	 	 David	 Font	 (alcalde	 de	 Gironella),	 Ramon	 Vila,	 Vicenç	 Sala,	 (Membres	 de	

l’Associació	 Gerundella),	 Mª	 Àngels	 Riu,	 (representant	 de	 	 la	 comissió	 d’activitats),	 Lluïsa	

(ARADA),	 Santi	 Felius	 (Director	 de	 la	 coral	 infantil	 les	 veus	 de	 Gironella,	 Montse	 Pont	

(Treballadora	 social)	 Erica	 Calatrava	 (dinamitzadora	 del	 Casal).	 Excusa	 la	 seva	 assistència:	

Alfons	 Ballús	 (representant	 de	 l’Associació	 de	 petanca	 de	Viladomiu	Nou)	 ,	 Lluis	 Vall,	 Alfons	

Ballús	(representant	de	l’equip	de	govern),	Marc	Rojes	(representant	ERC).	

1.S'aprova	 l'acta	de	 la	darrera	reunió	del	Consell	Gestor	celebrada	el	dia	17	de	desembre	de	

2015.		

2.	Dinamitzadora	del	Casal	de	Gironella	

Es	presenta	la	nova	dinamitzadora	Erica	Calatrava	del	Casal	de	Gironella.	I	s’exposen	els	canvis	
en	el	 seu	 contracte	 ja	 que	hi	 ha	un	 augment	d’hores,	 30h	en	 total	 i	 que	 la	 seva	 funció	 serà	
compartida	amb	el	poble	de	Casserres	on	es	destinaran	6h	del	total.		

3.	Canvi	de	representats	de	les	entitats	del	poble	en	el	consell	gestor.		

Es	 fa	 la	 presentació	 dels	 representats	 de	 les	 noves	 entitats	 del	 poble	 que	 participaran	 del	
consell	gestor.	

La	 Luisa	 representant	 de	 l’entitat	 ARADA,	 el	 Santi	 Felius	 de	 la	 coral	 infantil	 les	 veus	 de	
Gironella.	

El	club	petanca	Gironella	no	presents	en	aquest	acte,	excusen	l’assistència.	

4.	Seguiment	de	les	activitats	realitzades	durant	el	segon	trimestre	del	curs	2015-2016.	

Les	activitats	permanents	es	mantenen.	En	total	hi	participen	293	persones.		

Les	activitats	puntuals	que	s’han	realitzat	durant	el	trimestre	han	estat	les	següents:	

3/12/2015	Taller	de	manualitats	de	Nadal.	8	persones	

10/12/2015	Taller	de	centres	de	Nadal.	Hi	assisteix	poca	gent.	

11/12/2015	Taller	de	canapés	de	Nadal.	Agrada	molt	l’activitat	tot	i	que	hi	ha	gent	que	no	té	
clar	l’objectiu.	

14/12/2015	Taller	d’ornaments	de	Nadal.	

18/12/2015	Nadal	solidari.	Hi	assisteixen	80	persones.	Els	beneficis	es	destinen	íntegrament	a	
la	Marató	de	Tv3.	

22/01/2016	Conferència	color	i	taller	de	pintura	



29/01/2016	 Taller	 d’antifaços	 per	 decorar	 els	 balcons.	 Hi	 assisteixen	 unes	 50	 persones,	 de	
totes	les	edats.	

5	 i	7/04/2016	Intercanvi	Castellet	 i	 la	Gornal.	Se’n	beneficien	99	usuaris.	Puntualitzen	que	va	
estar	molt	 ben	 organitzat	 però	 que	 va	 faltar	 intercanvi	 ja	 que	 no	 es	 van	 poder	 barrejar	 els	
usuaris	dels	diferents	casals.	

Fan	la	petició	de	poder	fer	una	xerrada	sobre	la	història	de	Gironella.	

5.	 Proposta	 i	 aprovació,	 si	 s’escau,	 de	 les	 activitats	 que	 es	 realitzaran	 durant	 el	 tercer	
trimestre.	

21/04/2016	Concurs	literari	al	casal	

22/04/2016	Entrega	de	roses.	Projecte	roses	solidàries		

12/05/2016	Sortida	cultural	guiada	per	Assumpta	Montellà.	115	dies	a	la	batalla	de	l’Ebre	

Sorgeix	el	 comentari	que	s’haurà	de	mirar	 si	hi	ha	alguna	subvenció	 ja	que	es	preveu	que	 la	
sortida	sigui	costosa	degut	a	les	despeses	de	transport.	

19/05/2016	Intercanvi.	Sortida	a	Castellet	i	la	Gornal.		

El	David	aclara	que	es	mirarà	subvenció	per	al	transport	i	pensar	amb	la	litografia.	

01/06/2016	Trobada	de	casals	del	Baix	Berguedà	a	l’Ametlla	de	Merola	

01/07/2016	Festa	de	final	de	curs	

6.	Novetats	dels	serveis	oferts.	

Des	 del	mes	 de	 gener	 s’està	 aplicant	 la	 nova	 normativa	 al	 servei	 de	 podologia.	 L’usuari	 pot	
accedir	al	servei	un	cop	cada	tres	mesos	i	troben	que	és	excessiu.	

El	 servei	 de	perruqueria,	 del	 gener	 fins	 a	 l’abril	 han	utilitzat	 el	 servei	 2	 persones.	Al	 juny	 es	
decidirà	 si	 el	 servei	 continua	 o	 no,	 o	 si	 es	 fa	 un	 canvi	 de	 plantejament,	…	 Es	 comenta,	 que	
l’espai	de	la	perruqueria	acaba	essent	l’habitació	dels	malsendressos	i	cal	ordenar-ho	o	be	tirar	
el	que	està	en	desús.	

Al	servei	de	fisioteràpia,	es	pot	accedir	dos	dies	a	 la	setmana.	S’omplen	totes	 les	hores.	Molt	
bona	valoració	d’aquest	servei	per	part	dels	usuaris.	

	

7.	Comissió	d’activitats.	8.	Comissió	de	festes	

En	aquest	consell	gestor	s’uneixen	per	parlar	la	comissió	de	festes	i	d’activitats.	

S’ha	de	 fer	 revisió	de	 la	 comissió	d’activitats,	 s’ha	de	plantejar	de	nou	 ja	que	no	queda	 clar	
quines	són	les	comissions	i	qui	les	representa.	

Es	proposa	fer	una	nova	comissió	que	englobi	les	altres	que	sigui	la	comissió	de	voluntaris.	



	

9.	Associació	de	gent	gran	de	Gerundella.	

El	Vicens	Sala	ens	comunica	que	no	hi	haurà	canvis	a	la	junta	de	l’associació,	 ja	que	tal	 i	com	
funcionen	ara	ja	els	hi	va	bé.	

Cal	un	suport	pel	projector.	

Proposen	 fer	 una	 activitat	 de	 ioga,	 tot	 i	 que	 la	 resta	 de	 persones	 li	 recorden	 que	 en	 vàries	
ocasions	s’ha	intentat	fer	i	que	no	ha	funcionat.	

10.	Assumptes	sobrevinguts.	

El	David	explica	que	hi	haurà	canvis	en	el	funcionament	de	la	Llar:	cal	tenir	present	que	és	un	
espai	públic	i	per	tant,	els	preus	han	de	ser	públics.	Així	doncs,	els	usuaris	pagaran	una	quota	a	
l’ajuntament	i	serà	l’ajuntament	qui	pagarà	al	tallerista/professor.	Els	professionals	han	d’estar		
donats	d’alta	a	la	seguretat	social	i	realitzaran	una	factura	a	nom	de	l’ajuntament.	

11.	Precs	i	preguntes.	

Hi	ha	hagut	alguns	errors	amb	l’enviament	dels	correus	de	l’acta	anterior,	la	MªÀngels	Riu	no	
ho	ha	rebut,	cal	tenir-ho	en	compte	per	properes	reunions.	

El	Santi	Felius	proposa	fer	una	activitat	d’intercanvi	amb	un	altre	poble,	en	aquest	cas	proposa	
que	sigui	una	activitat	intergeneracional	amb	els	nens/es	de	la	coral	i	usuaris/es	del	casal.	

Aprofitant	que	es	disposa	d’una	cuina	nova,	els	usuaris	del	casal	 fan	 la	demanda	de	realitzar	
una	activitat	de	cuina,	no	se	sap	si	com	activitat	puntual	o	com	a	activitat	programada	per	6	
mesos.	 La	 resposta	des	de	dinamització	és	que	es	plantejarà	de	 cara	 setembre/octubre,	 i	 es	
proposa	que	la	persona	que	realitzi	l’activitat	sigui	un/a	voluntari/a	del	casal.	

Els	usuaris	del	casal	es	queixen	de	les	activitats	dels	horaris,	no	troben	bé	que	hagin	de	fer	el	
mateix	horari	que	a	les	escoles	(de	setembre	a	juny),	es	proposa	que	s’allarguin	fins	al	juliol.	La	
resposta	per	part	de	coordinació	és	que	es	valorarà	de	cara	a	la	programació	del	proper	any.	

Finalitza	la	reunió	a	les	18h.	

Es	fixa	data	per	la	propera	reunió	del	Consell	Gestor,	dia	20	de	Juny	de	2016.	

	


